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П Р О Т О К О Л 

 

№ 10 
 

София, 16.01.2024 година 

 

 

Днес, 16.01.2024 г. от 10:02 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Енергетика“, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

 На заседанието присъстваха членът на Комисията Благой Голубарев и главният 

секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

 

 На заседанието присъстваха М. Димитров - директор  на дирекция „Природен газ“ 

и Р. Тахир – началник на отдел „Цени, лицензии и пазари – природен газ“ в КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 5 от 10.01.2024 г., т. 2, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Газинженеринг“ ООД за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

  

„Газинженеринг“ ООД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо на 

КЕВР с изх. № Е-15-23-1/10.01.2024 г.  

 

На откритото заседание се яви: 

• г-жа Анка Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД. 

 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-ДК-10 от 05.01.2024 г. 

относно заявление от „Газинженеринг“ ООД за утвърждаване на цени за пренос на 

природен газ през газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от 

краен снабдител и цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната мрежа 

за територията на община Долни Дъбник, за регулаторен период 2024 – 2025 г. 

http://www.dker.bg/
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Докладът, изготвен от работна група в състав: Милен Димитров, Елена Маринова, 

Ремзия Тахир, Михаела Андреева, Хриси Йорданова, Любослава Джоргова, Александра 

Димитрова, Теодор Хиков, Рада Башлиева, е приет с решение на КЕВР на закрито 

заседание по т. 2 от Протокол № 5 от 10.01.2024 г. и публикуван на интернет страницата 

на Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

От страна на дружеството заявител, присъствено, ще вземе участие в днешното 

заседание г-жа Анка Петкова, която е управител на „Газинженеринг“ ООД. Г-жо Петкова,  

в съответствие с процедурата на откритите заседания Ви давам думата да изразите пред 

Комисията становището на дружеството, което управлявате, „Газинженеринг“ ООД, по 

отношение на доклада, изготвен от работната група на Комисията. Слушаме Ви! 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Голубарев, ние се запознахме с доклада 

на работната група. Той точно отразява нашето заявление. Нямаме никакви коментари и 

забележки по него. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

И възражение? 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

И възражение. Искам само да обърна внимание, че „Газинженеринг“ ООД е едно от 

първите дружества, получили лицензия за разпределение на природен газ. 

„Газинженеринг“ ООД има битови потребители 11,2% за територията на общината и 36% 

за гр. Долни Дъбник. Градът е с традиция, тъй като там се добива природен газ. 

Първоначално ние започнахме с местен добив. После се свързахме към мрежата, 

газоразпределителната, така че направихме диверсификация, когато други само говореха. 

Иначе цените ни, както сте обърнали внимание, почти се запазват като от предишния 

регулаторен период. Даже в 2023 г. имахме увеличение на реализацията за промишлени 

потребители, което стана много случайно на фона на това, че битовите ни потребители 

паднаха на половина, защото решиха, че ще имат климатици. А иначе промишлените 

потребители, стана така, че „Газинженеринг“ ООД снабдява с природен газ „КНЕЖА 

ГАЗ“ и „АресГаз“ за територията Червен бряг и по този начин си качихме реализацията на 

природен газ за промишлени потребители. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви! Минаваме към работната група. Г-н Димитров, очевидно въпросът 

ми е към Вас.  Първо, Вие чухте: изцяло е положително становището на дружеството 

заявител „Газинженеринг“ ООД по отношение на изготвения доклад. Има ли някакви 

нови обстоятелства, които трябва да бъдат отразени до края на процедурата? 

 

М. Димитров - директор  на дирекция „Природен газ“: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Голубарев, уважаема г-жо Петкова, на 

работната група не са известни нови факти и обстоятелства спрямо тези, които вече са 

отразени и представени на Комисията в доклада на работната група. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Димитров! Нямате въпроси, г-н Голубарев. Аз имам един въпрос 

и след това ще направя и един коментар. Тези, които миналата година, поради високите 
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цени на природния газ минаха на климатици си останаха на тях, т.е. част от тях не се 

върнаха… 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

Останаха си. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

…Въпреки че цената на природния газ сега на MWh е по-ниска, отколкото на MWh 

електрическа енергия? 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

Има известна инерция в мисленето на хората и ние сега сме предприели действия 

да водим индивидуални разговори с потребителите, с нашите бивши потребители, които в 

момента са на климатици, като ги молим да си донесат фактурата за тока и им правим 

сметка колко би им струвало, ако са били на природен газ и се надяваме да си ги върнем. 

По тази причина сме заложили и по-голямо потребление през 2024 г., защото ние сме 

убедени, че ще си ги върнем. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Да, в момента наистина е изгодно. И още повече: ние сме в зимен период и въпреки 

това цената на природния газ намалява. Тя намалява в европейски и световен мащаб, но 

това към нас се отразява също много положително. С допълнително намаление заради 

цената на азерския газ, който ни се доставя, освен ниските цени на TTF на нидерландската 

борса. И ще направя един коментар, понеже Вие казахте, че сте пионер в разпределението 

на природен газ. Всъщност Долни Дъбник е изобщо пионер в добива на петрол и на газ. 

Аз, като един доста по-възрастен човек, искам да Ви кажа, че много добре помня. Това 

беше може би в самото начало на 60-те години, когато бликна… 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

…68-ма. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

68-ма. 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

Искате ли да Ви покажа паметника? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Да. Петрол. Дори помня и репортажите и снимките, когато Тодор Живков, с каскет 

и шлифер, отиде и му връчиха като подарък от нефтопреработвателите една бутилка с 

български нефт. Това беше подаръкът за него, а в същото време България тогава започна 

да добива нефт. Тогава нефтът беше наистина нещо много по-сериозно използвано и това 

впоследствие даде и първоначалния импулс за строителството на нефтохимическия 

комбинат в Бургас. Разбира се, след това се доставяха количества от бившия Съветски 

съюз. От тогавашния Съветски съюз. Но да Ви кажа, че изобщо Долни Дъбник е пионер в 

производството на нефт и газ и оттам вече Вие след промените сте пионер в дейността 

разпределение на природен газ. Искате нещо да добавите? Заповядайте! 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

Моят трудов стаж е преминал 4 години в НХК Плевен. Четиринадесет години в 

Проучване на добив на нефт и газ… 
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Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Така беше. Така се казваше и дружеството. 

 

А. Петкова – управител на „Газинженеринг“ ООД: 

…И след това тук. Така че цял живот обичам да ми мирише на нефт и на газ. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Колеги, преди да закрия заседанието, това, което ще го повторя след малко и на 

общественото обсъждане: насрочвам закритото заседание, на което Комисията ще се 

произнесе с решение, по заявлението на „Газинженеринг“ ООД за утвърждаване на цени 

за пренос на природен газ през газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с 

природен газ от краен снабдител и цени за присъединяване на клиенти към 

газоразпределителната мрежа за територията на община Долни Дъбник, за регулаторен 

период 2024 – 2025 г., на 31.01.2024 г., след което ще бъдете своевременно уведомена. Ще 

Ви моля, разбира се, г-жо Петкова, да останете на заседателната маса, защото започваме 

незабавно второто публично заседание. 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

 

Насрочва закрито заседание на 31.01.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление от „Газинженеринг“ ООД за утвърждаване на цени за пренос на природен газ 

през газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител 

и цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната мрежа за територията на 

община Долни Дъбник, за регулаторен период 2024 – 2025 г. 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-15-23-1/10.01.2024 г. до 

„Газинженеринг“ ООД. 

 

 
ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:             ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                   ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

 Б. Голубарев 

ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 

  

РОСИЦА ТОТКОВА 
Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 


